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Aika  21.5.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta), liittyi kokoukseen klo 20.30 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Patricia Vikström (PV, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Martta Uusitalo (MU, varajäsen) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Liina Kuusela (NN, nuorisovaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Pia Ralli (PiR, SIHY:n HUJO-edustaja SRL:ssä , ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta)  
 

 

KÄSITELLYT ASIAT 

1. Kokouksen avaus  
• SU avasi kokouksen klo 20.01 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen kokouksen 4/2024 pöytäkirjan hyväksyminen 
• 4/2024 pöytäkirja hyväksyttiin. 

5. Talousasiat (MK) 
• Tilin saldo 53 603,25 e 
• MK pitää talous-webinaarin SIHY:n taloudesta 27.5. klo 18-19. Tästä vielä someen postaus. Materiaali 

laitetaan webinaarin jälkeen websivuille. 
6. Urheiluvaliokunta (NK) 

• Epäurheilijamainen käytös 
• NK tehnyt aiheesta postauksen FB:n SIHY:n paikalliskerho-ryhmään. 

• Ypäjän radan aitojen korjaus ei ole edennyt 
• Se mihin korkeuteen ne madalletaan, on vielä auki. 
• NK pyytää J. Wejbergiä kysymään NIHC:stä, mikä olisi suositeltava korkeus. 

• GK-sääntökoulutus (TT) – ei uutta. 
• Tietokoneiden vuokraus kisoja varten 

• SRL:n tietokoneiden vuokraus testimielessä – ei uutta. 
• Tietokoneiden vuokraaminen muilta tahoilta (TT) – ei uutta. 

• Mia Honkavuori (pararatsastuksen asiantuntija) on kertonut, että Hippos-lehteen olisi mahdollista saada 
artikkeleita islanninhevosista. 

7. SM-kisat 11.-14.7.2024 - tilanne (PV&KA) 
• Tilanne nyt 

• Mainospohjat on ladattu Driveen. 



    
Suomen Islanninhevosyhdistys ry 

Johtokunnan kokous 
 5/2024 pöytäkirja 

 
• SPORT-johtajan paikka on edelleen auki. Voi olla myös kaksi henkilöä. 
• Tuomarisihteerit vielä kartoituksen alla. 
• PV menee ensi viikolla ravintolayrittäjän kanssa käymään Ypäjällä sopimaan ravintola-asioista. 
• Päätettiin, että toimihenkilöt ottavat omat lakanat ja pyyhkeet mukaan, koska kurssikeskus veloittaa 

lakanoista ja pyyhkeistä erikseen.  
• Tuomariteltat olisi mahdollista vuokrata Kaakkolasta.  

• PV menee viikonloppuna Kaakkolan järjestämiin kisoihin sihteeriksi ja katsoo samalla 
millaisia telttoja Kaakkolan teltat ovat.  

• Myös Krafturilta voi vuokrata telttoja. 
• Päätös teltoista tehdään, kun Kaakkolan telttojen laatu on selvitetty. 

• SU hankkinut tuomareille lentoliput. 
• Pokaalit saadaan sponsorointina näkyvyyttä vastaan. 
• Tanja Ufer lupautunut tuomariksi (kansallinen tuomari). 
• Johanna Korpi on lupautunut varustetarkastustuomariksi. 

Asiat, joista sovittu aikaisemmin: 

• Minna Paananen on suunnittelut logon. 
• Palkintonauhoja ei tänä vuonna saada sponsorointina. 
• SIHY hoitaa kiertopalkintojen kaiverrukset. 
• WC:t varattu. 
• PV ja MK pitävät vastaisuudessa kuluseurantakokouksia. 
• Kieropalkinnot: Marjatta Kojon muistopalkinto on jaettu vuodesta 2016 alkaen ja Roopen 2020 alkaen. 
• Tuomarit sovittu:  

• Elisabeth Jansen, IS 
• Bram van Steen, NL 
• Jaqualine Wahlström, SE 
• Laura Pihkala-Posti, FI 

• Tuomareiden majoitukset sovittu. 
• Budjettia viilattu MK:n kanssa. 
• SM-mitalit ja -ruusukkeet samoin lajimestaruus-mitalit ja -ruusukkeet saadaan (tilattu jo) SRL:lta. 
• ruusukkeet sijoille 4-6 hankitaan itse. 
• Satu Rämö on lupautunut kisojen suojelijaksi. 
• Toimihenkilöpaidat, pokaalit ja kukat saadaan sponsorointina. 

8. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Jalostusnäyttely 29.-30.6.2024 -tilanne 

• Jalostusnäyttelyyn on tullut muutama uusi ilmoittautuminen. 
• KA mainostaa jalostusnäyttelyä vielä somessa. 
• Onko ohjeita 

Asiat, joista sovittu aikaisemmin: 

• FEIF on pidentänyt ringmastereiden lisenssejä tälle vuodelle. Katri Kolun oikeudet ovat siten 
kunnossa tämän vuoden näyttelyä ajatellen.  

• Tuomarit: Elisabeth Jansen ja Elsa Albertsdóttir 
• Lennot ja majoitukset tuomareille varattu. Tuomareille tarvitaan vielä viimeiseksi illaksi 

lentokenttähotellista majoitukset. 
• Viimeiseksi illaksi suunniteltu luentoa islanninhevosen genetiikasta by Elsa Albertsdottir. 
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• Hippoksen kanssa tehdään yhteistyötä, josta on sopimus tehty, mutta allekirjoitukset puuttuvat. 

Hippos kuittaa tappiot, jos tappiot ylittävät 500 e. 
• Tuontihevosilla pitää olla DNA-todistus ennen näyttelyä.  

• Katri Kolulla oli ensimmäinen mittaus Ypäjällä Krafturin kisoissa. 
9. Koulutusvaliokunta (JTR) 

• Ei uusia asioita, koska JTR oli estynyt osallistumasta kokoukseen. 
10. PR-valiokunta (KA) 

• Koko Suomi tölttää -haaste etenee hienosti. 
• Haasteesta tulossa artikkeli lehteen. 
• Tätä voisi ehdottaa aiheeksi myös Hippos-lehteen. 

• Suunnitteilla olevat webinaarit 
• Satula-webinaarin toteutukseen tarvitaan 100 e rahaa luentopalkkioon. -> Satula-yrityksen 

puheenvuoro webinaarin alkuun, jolla mahdollisesti palkkio voitaisiin kattaa. 
• Uutiskirje (VA) 

• Uutiskirje pohja on johtokunnan Drivessä. 
• Dead line 31.5. 
• Ensimmäinen lähetetään vk 24. 
• VA laittaa infon vielä johtokunnan FB-ryhmään. 

11. Nuorisovaliokunta (LK) 
• ei uutta (LK oli estynyt osallistumasta kokoukseen). 

12. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SM) 
• Työryhmä valitsi kokouksessaan uuden puheenjohtajan, joka on Sanna Elfving. 
• Työryhmä toivoo saavansa valiokunnilta valiokuntien erilaiset ohjeistukset, jotta työryhmä voi käydä ne läpi 

hevosten hyvinvoinnin kannalta. 
• Ohjeistuksia tulossa tsekattaviksi sekä valiokunnille että johtokunnalle. 

13. Yhteistyöjärjestöt 
• SRL  

• SU, TN osallistuneet tähtiseura-valmennukseen. Paljon materiaalia, joka voitaisiin käydä läpi 
kisakauden jälkeen -> str-työhön apuja. 

• FEIF – ei uutta 
• ESRA – ei uutta 
• NIHC – ei uutta 

14. Muualla päätetyt asiat 
• Harrastajien aktivointi-kampanjan nimeksi päätettiin ”Koko Suomi tölttää” PiR:n ehdotuksesta. Päätös tehtiin 

johtokunnan FB-ryhmässä 21.4.2024 
15. Muut asiat 

• Varaston siirron tilanne (KA) – ei uutta 
• Johtokunnan työstämät Eettiset periaatteet (Code of conduct) hyväksyttiin SIHY:n kevätkokouksessa. 
• HL: Jäsen kysynyt saako hevosen kengät olla eri kokoisia. MU kysyi asiaa Sandy Carsonilta. -> Etu- ja 

takakengät voivat olla eri paksuiset, ero voi olla maks. 4 mm. Leveyden pitää kuitenkin olla sama. 
16. Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta 6/2024 ti 18.6.2024 klo 20 Meet 
• Maajoukkuejohtajien pitäisi tuoda maajoukkue-ehdotus jo kesäkuun kokoukseen. NK välittää viestin 

joukkueen johtajille. 
17. Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 21.23. 
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______________________________________ _________________________________________ 
Silvia Ufer, puheenjohtaja   Virpi Aho, sihteeri 
 

 

 

 

 


